
Referat af bestyrelsesmøde 27/10 2020 hos Poul.

1 Referat
Referat fra møde 31/7 2020 godkendt

2 Økonomi.
De sædvanlige to restancer mangler som de eneste. De får sidste advarsel.
Forretningsføreren, der er ansat til at bistå kassereren, arbejder hurtigt og 
effektivt.
Det nye budget indeholder store udgifter til grøfter. 

3 Veje og grøfter
Veje. 
Vores nye vejmand ser på vejene inden efterårsferien. Vejene ser rimelige 
ud, selv om der har været meget trafik, men det henstilles til grundejerne at
fylde huller ud for deres grund. Der er udlagt en grusbunke på hjørnet af 
Fyrresvinget og Fyrrevej, hvor der er problemer med huller. Bunkerne på 
Koglevej er der ikke fyldt på, da der ligger en del grus i dem.
Torben opdaterer Allan om vejene.
Grøfter. 
Fyrrevejsgrøften og dens udløb ved diget afvander 1000 
sommerhusgrunde. Kommunen har endnu ikke forlænget overdækning af 
grøfteudløb ved Fyrrevej. Torben har kontaktet miljømedarbejderen i 
kommunen.
Torben kontakter grundejerne langs mellemgrøften mellem Fyrrevej og 
Kongepart Strandvej ang. deres vedligeholdelse af bredderne.

4. Generalforsamlingen 18 okt. 2020
Erik sender erindring med dagsorden ud om generalforsamling til mail-
adresser og Anne opsætter i tavlerne.
Torben har bestilt smørrebrød til 25. 
Bestyrelsen møder på Pilegården kl 9.30. Husk mundbind.

5. Næste møde afholdes umiddelbart efter generalforsamling.


